
Nom __________ La Date ________ Les Devoirs _______ 

 
/4 

Rubric - Homework 
Excellent 4 points 

• All questions attempted and corrected  

• All work shown (when applicable) and completed using the method shown in class 

• Questions with errors are attempted again to try to figure out how to get the right 

answer 

• Presentation is very clear, readable, organised, with the date and page at the top  

• Questions that you don’t know how to do are indicated (underlined, circled, starred, 

etc. – meaning you’ll ask for help immediately and then write the correct answer) 

• Work is completed in pencil; errors are erased, lines are made with a ruler  

 

Very Good  points 
• Almost all questions attempted and corrected  

• Tout le travail est montré (quand applicable) et fait du façon montré en classe 

• Présentation est assez claire, lisible et organisée et titré avec date et page 

• Questions avec erreurs sont ré-essayées pour arriver à la bonne réponse 

• Questions qu’on ne sait pas faire sont indiquées (soulignées, encerclées, étoile, etc.) 

• Travail est fait en crayon; erreurs sont effacés; les lignes sont faites avec une règle 

 

Fair  2 points 
• Majority of  questions attempted and corrected  

• Presentation is disorganized and difficult to read  

• Questions avec erreurs sont ré-essayées pour arriver à la bonne réponse 

• Questions qu’on ne sait pas faire sont indiquées (soulignées, encerclées, étoile, etc.) 

• Travail est fait en crayon, erreurs sont effacés; les lignes sont faites avec une règle 

 

Travail fait mais pas corrigé 1,5 points 
• Most or all questions are attempted, but they’re not corrected, and therefore it 

isn’t possible to verify to yourself that you know how to do the work 

Needs Improvement  1 point 
• Few questions attempted and corrected  

• Presentation very difficult to understand 

• Work not shown or answered copied 

• Questions with errors are not re-attempted  

• Work is completed in pen; lines aren’t made with a ruler 

 

Not handed in 0 points  
• Aucun travail remis ou fait 


